
Fastighetsägareföreningen Duvberget u.p.a. 

Protokoll 2010-10-20 (Årsmöte no, 74) 

1. Val av ordföranden 

a. Ulf Gunninger valdes till mötesordförande 

2. Val av sekreterare 

a. Kjell Lundberg och Mikael Lindholm (halva mötet var) 

3. Behörig kallelse 

a. Ulf Gunninger frågade stämman om kallelse behörigen hade skett (vilket innebär att kallelse 

skall ut > 2 veckor innan mötet).  Mötet svarade med ett enhälligt ja. 

4. Justering av årsmötesprotokoll 

a. Ulf Gunninger läste hela protokollet  

5. Styrelsen berättelse 

a. Ulf Gunninger läste upp styrelsens berättelses för 1 juli 2009 - 30 juni2010. 

6. Revisorernas berättelse 

a. Sony Hultman läste upp revisorberättelse där ansvarsfrihet för styrelsen förordades. 

7. Frågan om ansvarsfrihet 

a. Ulf Gunninger frågade stämman om styrelsen skulle beviljades ansvarsfrihet för 

räkenskapsåret.  Mötet svarade med ett enhälligt ja. 

8. Arvode för styrelse 

a. Likt tidigare år föreslogs inget arvode vilket godkändes av stämman. 

9. Val av styrelseledamöter 

a. Beslut (omval/nyval) 

i. Ordförande - Ulf Gunninger 

ii. Kassör - Anders Sundh 

iii. Suppleanter - Birgit Jonsson & Mikael Lindholm 

iv. Festkommittén - omvaldes i sin helhet. 

10. Val av revisorer  

a. Beslut (omval/nyval) 

i. Revisorssuppleant – Liz Brådhe 

11. Övriga frågor 

a. Bussar på gatan: Det har kommit till styrelsens kännedom att bussverksamhet av flera skäl 

verkar vara otillåten i villaområden. Flera medlemmar anser det dessutom vara störande. 

Styrelsen anser sig därmed tvungen att dryfta. Årsmötet beslöt enhälligt att Ulf, Hans och 

Sonny tar en diskussion med Mirsad Stukan om en lösning. Inom ett antal månader.  

12. Mötet avslutades 

 

 

………………………………………… ………………………………………… ……………………………………… 

Ulf Gunninger, ordförande Lis-Beth Nilsson, kassör Fredrik Stenson, sekreterare 


